

Z A R Z Ä D Z E N I E **MINISTRA PRACY I OPIEKI SPOŁECZNEJ**

z dnia 11 grudnia 1947 r.

o zryczałtowaniu należności ubezpieczalni społecznych za pomoc leczniczą dla osób, pobierających zaopatrzenia emerytalne lub renty.

Na podstawie art. 2 ust. 3 dekretu z dnia 8 stycznia 1946 r. o zmianie i uzupełnieniu ustawy z dnia 28 marca 1933 r. o ubezpieczeniu społecznym (Dz. U. R. P. Nr 4, poz. 28) oraz § 11 rozporządzenia Ministra Pracy i Opieki Społecznej z dnia 5 marca 1947 r. wydanego w porozumieniu z Ministrami: Skarbu, Komunikacji, Poczty i Telegrafów, Leśnictwa, Administracji Publicznej oraz Ziemi Odzyskanych o pomocy leczniczej dla osób, pobierających zaopatrzenia emerytalne lub renty (Dz. U. R. P. Nr 34, poz. 159) zarządzam, co następuje:

§ 1. Miesięczna opłata ryczałtowa za każdą osobę (grono rodzinne) pobierającą zaopatrzenie emerytalne lub rentę wynosi:

- 1) za okres od dnia 1 sierpnia 1944 r. do dnia 30 września 1945 r. kwotę 25 zł
- 2) za okres od dnia 1 października 1945 r. do dnia 31 grudnia 1945 r. kwotę 40 „
- 3) za okres od dnia 1 stycznia 1946 r. do dnia 31 marca 1946 r. kwotę 50 „

- 4) za okres od dnia 1 kwietnia 1946 r. do dnia 30 czerwca 1946 r. kwotę 70 „
- 5) za okres od dnia 1 lipca 1946 r. do dnia 30 września 1946 r. kwotę 90 „
- 6) za okres od dnia 1 października 1946 r. do dnia 31 grudnia 1946 r. kwotę 110 „

§ 2. Poczynając od dnia 1 stycznia 1947 r. miesięczną opłatę ryczałtową za każdą osobę (grono rodzinne), pobierającą zaopatrzenie emerytalne lub rentę, ustala się w wysokości comiesięcznych przeciętnych kosztów pomocy leczniczej w poszczególnych ubezpieczalniach społecznych.

Kwotę ryczałtowej opłaty miesięcznej oblicza ubezpieczalnia, przyjmując za podstawę sumę wydatków na świadczenia, z wyłączeniem świadczeń pieniężnych, oraz przeciętną liczbę ubezpieczonych i uprawnionych do pomocy leczniczej w danym miesiącu; uzyskany iloraz zaokrągla się do jednostek złotego w górę.

§ 3. Dla instytucji, które przeprowadzają rozrachunki z ubezpieczalniami społecznymi za pośrednictwem Zakładu Ubezpieczeń Społecznych, ustala się na okres od dnia 1 stycznia 1947 r. zaliczkową opłatę miesięczną za każdą osobę (grono rodzinne) pobierającą zaopatrzenie emerytalne, na kwotę 200 zł.

§ 4. Zarządzenie niniejsze wchodzi w życie z dniem ogłoszenia z mocą obowiązującą od dnia 1 sierpnia 1944 r.

wz. Minister Pracy i Opieki Społecznej
(—) Edmund Giebartowski